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دكتر حميد رضا قلمكاري خبر داد:

نقش موثر کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان در تبدیل شدن فریدن به منطقه ویژه
اقتصادی

طرح منطقه ویژه اقتصادی فریدن برای اولین بار در سال ١٣٩٤توسط کمیسیون کشاورزی ، آب و محیط زیست اتاق

بازرگانی اصفهان و در راستای بهبود مستمر فضای کسب و کار مطرح و مورد پیگیری قرار گرفت.

رئیس کمیسیون کشاورزی آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان در گفتگو با خبرنگار اقتصادی هفته نامه نگاه کویر پیرامون نقش این کمیسیون در تبدیل شدن فریدن به

منطقه ویژه اقتصادی گفت: از بین رفتن محصولات کشاورزی و زیان کشاورزان منطقه داران و فریدن به دلیل عدم صرفه اقتصادی به خصوص در محصول سیب زمینی از جمله

اتفاقات تلخی است که در بیشتر سال ها ضمن به هدر دادن منابع، کشاورزان این مناطق را نیز متضرر می کند.

وي ریسک پذیری بالای سرمایه گذاری در صنعت کشاورزی، عدم وجود اطلاعات و آمار دقیق از میزان نیاز و عرضه محصولات کشاورزی ،نبود صنایع تبدیلی و کم توجهی به

استانداردهای جهانی محصولات را از مهمترین دلایل ضرر و زیان کشاورزان دانست و تاکید کرد : تبدیل شدن منطقه فریدن به منطقه ویژه اقتصادی راهی است که از ریسک

سرمایه گذاری در این منطقه می کاهد و می تواند موجب توسعه پایدار، ایجاد اشتغال و ارز آوری شود.

قلمكاري بررسی ، و ارائه راهکار برای برون رفت از چنین چالش هایی را از وظایف ذاتی اتاق های بازرگانی در راستای بهبود فضای مستمر فضای کسب و کار دانست و ادامه داد: در

سال اول آغاز به کار دوره ی هشتم اتاق بازرگانی این چالش در کمیته تولیدات کشاورزی و صنایع تبدیلی مطرح شد که پس از بررسی و مطالعات لازم در خصوص ویژگی های

اقتصادی ، اجتماعی ، زیست محیطی و پتانسیل های کشاورزی این منطقه طرح ایجاد منطقه ویژه سیب زمینی برای رسیدن به شرایط ایده آل مطرح گردید.

اين فعال اقتصادي اضافه کرد :هرچند نگاه اولیه طرح مربوط به بهروری و استفاده بهینه از محصولات کشاورزی عمدتا سیب زمینی بود اما در طول مطالعات با فرانگری های انجام

شده توسط اساتید برجسته حاضر در کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان نگرش و اهداف طرح جامع تر شد و تحت عنوان " ایجاد منطقه ویژه

اقتصادی تولید، فرآوری و تجارت کربوهیدرات های گیاهی " در منطقه داران و فریدن در دستور کار قرار گرفت.

قلمکاری با بیان اینکه این طرح در هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز در همان سال مورد تایید قرار گرفته است گفت: برای جلوگیری از ایجاد هرگونه موازی کاری با سایر

سازمان ها، وجود طرح های مشابه در سازمان جهاد کشاورزی مورد استعلام قرار گرفت که بر اساس پاسخ آن هیچ گونه طرح مشابهی در این زمینه وجود نداشت.

رئیس کمیسیون کشاورزی آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان سال 95 را سال آغاز تلاش ها برای عملیاتی کردن این طرح دانست و اظهار داشت : طرح ایجاد منطقه ویژه

اقتصادی تولید ، فرآوری و تجارت کربوهیدرات های گیاهی در داران و فریدن در مرحله اول به مسئولین منطقه از جمله حجت الاسلام سیاوشی امام جمعه داران ارائه شد که

ایشان ضمن استقبال از این طرح، پیشنهاد تشکیل یک کمیته پیگیری جهت همگرایی مسئولین منطقه و ارتباط بیشتر با کمیسیون کشاورزی آب و محیط زیست اتاق بازرگانی

اصفهان را در راستای تسریع اجرایی شدن این طرح ارائه دادند.

وی بازدیدهای میدانی و برگزاری جلسات متعدد با مسئولین فرمانداری و سازمان جهاد کشاورزی فریدن را از دیگر اقدامات کمیته تولیدات کشاورزی و صنایع تبدیلی ذیل این

کمسیون برشمرد و اضافه کرد: در ادامه طرح ، به شورای هماهنگی مناطق آزاد کشور ارائه شد که این سازمان موافقت خود را منوط به اخذ مجوز از سازمان محیط زیست، شرکت

آب منطقه ای و احصاء تکنولوژی های مورد نیاز وارداتی دانست.

قلمکاری مطرح شدن این طرح در جلسه با عباس کشاورز معاونت زراعت وزارت جهاد کشاوزی را از دیگر تلاش ها برای تحقق طرح عنوان و افزود: این طرح همچنین در کنار سایر

طرح های این کمیسیون به معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع انسانی استانداری اصفهان تقدیم شد تا در لیست برنامه هایی قرار بگیرد که استانداری اصفهان همراه

با مجوز به سرمایه گذاران ارائه می کند و مورد حمایت دولت نیز هست.

وی در پایان ضمن ابراز خرسندی از تصویب طرح منطقه ویژه اقتصادی فریدن در مجلس شورای اسلامی بخشی از آنچه محقق شده است را نتیجه تلاش های چهارساله اعضای

این کمیسیون دانست و تصریح کرد : خوشحالیم که توانسته ایم با کمک امام جمعه فریدن ،استانداری اصفهان ،نماینده مردم فریدن، فریدون شهر ، چادگان و بوئین میاندشت در

مجلس شورای اسلامی ، اساتید و نخبگان دانشگاهی همچون دکتر نیکوئی ، سازمان جهادکشاورزی و فرمانداری فریدن در راستای وظیفه ذاتی خود در اتاق بازرگانی قدمی هرچند

کوچک را در راستای بهبود فضای کسب و کار برداریم و در تحقق این طرح مشارکت داشته باشیم.
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